

# 2022 11TH INTERNATIONAL CONFERENCE ON SOFTWARE AND INFORMATION ENGINEERING

Beijing, China (中国北京)  
October 21-23, 2022

## 2022 11th International Conference on Software and Information Engineering

October 21-23, 2022 | Beijing, China

# ICSIE 2022

ICSIE is initiated in 2012. It has been held in Phuket(Thailand), Chennai(India), Singapore, Dubai(UAE), Tokyo(Japan), Singapore, Cairo(Egypt) and virtual conference in last 10 years. **2022 11th International Conference on Software and Information Engineering (ICSIE 2022)** will be held in **Beijing, China** on **October 21-23, 2022**, sponsored by **Beijing Technology and Business University (China)**, hosted by **School of Computer Science and Engineering (BTBU, China)**, co-sponsored by **The British University in Egypt**. ICSIE 2022 will offer an extensive program of interest to academia and industry. It will include several distinguished keynote speakers and three conference days full of parallel sessions, etc. A series of exciting speeches to develop skills in and advance awareness of requirements engineering practices is of particular interest to industry.

### Publication

All submissions will be blind reviewed by the Program Committee on the basis of technical quality, relevance to conference topics of interest, originality, significance, and clarity. All accepted and presented papers will be published in ICSIE 2022 conference proceedings by **ACM (ISBN: 978-1-4503-9706-3)**, which will be submitted for **Ei Compendex** and **Scopus**.

### Submission

- ▶ Full paper (Presentation & Publication)
- ▶ Abstract (Presentation only)

Submission system: <http://confsys.iconf.org/submission/icsie2022>

Full paper template: <http://www.icsie.org/template.docx>

### Important Dates

- ▶ Submission Deadline: June 10, 2022
- ▶ Notification date: June 30, 2022
- ▶ Registration deadline: July 15, 2022

### Call for Papers

- ▶ Big Data and Software Engineering
- ▶ Software and Systems Development
- ▶ Micro Services Software Engineering
- ▶ Internet-of-Things (IoT) oriented software
- ▶ Software for high speed data sensing
- ▶ Knowledge Management and Engineering
- ▶ Cloud Computing and Business Intelligence (BI)
- ▶ Interactive and Collaborative Learning
- ▶ Knowledge Management and Learning
- ▶ Mobile Learning Environments and Applications
- ▶ Knowledge Management and Learning
- ▶ Biomedical Engineering
- ▶ Machine Learning for medical imaging
- ▶ Bioinformatics

For more information, please visit: <http://www.icsie.org/cfp.html>

Please scan below QR code to follow our WeChat Official Account and add Conference Assistant. (Format as "ICSIE 2022")



Wechat Official Accounts



Conference Wechat Assistant

Sponsored by:



北京工商大学  
BEIJING TECHNOLOGY AND BUSINESS UNIVERSITY

Sponsored by:



计算机学院  
School of Computer Science and Engineering

Sponsored by:



## Contact us

Conference Secretary: Ms. Teri Zhang

Email: [icsieconf@163.com](mailto:icsieconf@163.com)

Mobile: +86-13290000003

# 2022年 第11届软件与信息工程国际会议

2022年10月21-23日 | 中国· 匹亨

# ICSIE 2022

2022年第11届软件与信息工程国际会议(ICSIE 2022)将于2022年10月21-23日在北京召开, ICSIE 2022由北京工商大学主办, 北京工商大学计算机学院承办, 会议旨在为与会者提供一个交流的平台, 讨论软件与信息工程领域的最新研究成果和未来的研究方向。同时, 我们希望本次会议能够建立起国家间, 学术界与产业界, 政府和非政府间的联系, 能鼓励交流和分享, 以促进软件与信息工程行业的发展。ICSIE 2022更多会议信息, 请访问: <http://www.icsie.org/>.

## 会议出版

经过严谨的审稿流程, 所有被接收且成功注册, 参会报告的文章将出版到ICSIE 2022议论文集, 由ACM出版(ISBN: 978-1-4503-9706-3), 并提交Ei Compendex以及Scopus检索。

## 投稿

- ▶ 全文投稿 (作大会报告 & 出版)
- ▶ 摘要投稿 (作大会报告)

线上投稿系统: <http://confsys.icnf.org/submission/icsie2022>

邮箱投稿: [icsieconf@163.com](mailto:icsieconf@163.com)

全文模板: <http://www.icsie.org/template.docx>

## 重要日期

- ▶ 投稿截止日: 2022年6月10日
- ▶ 通知日: 2022年6月30日
- ▶ 注册截止日: 2022年7月15日

## 投稿主题

- ▶ 大数据与软件工程
- ▶ 软件和系统开发
- ▶ 微服务软件工程
- ▶ 面向物联网 (IoT) 的软件
- ▶ 高速数据传感软件
- ▶ 知识管理与工程
- ▶ 云计算和商业智能 (BI)
- ▶ 互动和协作学习
- ▶ 知识管理与学习
- ▶ 移动学习环境和应用
- ▶ 知识管理与学习
- ▶ 生物医学工程
- ▶ 用于医学成像的机器学习
- ▶ 生物信息学

更多征稿主题, 请访问: <http://www.icsie.org/cfp.html>

扫描如下两个微信二维码, 关注微信公众号并添加微信秘书 (添加微信时请备注: ICSIE 2022)



微信公众号



会议秘书二维码

主办单位:



北京工商大学  
BEIJING TECHNOLOGY AND BUSINESS UNIVERSITY

承办单位:



计算机学院  
School of Computer Science and Engineering

协办单位:



## 联系方式

会议秘书: 张老师

邮箱: [icsieconf@163.com](mailto:icsieconf@163.com) 联系电话: +86-13290000003